
Välkommen till nyhetsbrev nr 4 2025. Nyhetsbrevet kommer skickas
ut till alla medlemmar via mail, uppdatera dina kontaktuppgifter i
laget.se. Vet du någon som behöver nyhetsbrevet men inte har
mailadress? Hör av dig till kansli@skiroaik.se. Du kan även följa Skirö
AIK via laget.se – då får du notiser när nyhetsbrevet publiceras. 
 
Skiröanda
- Vi ser och lyssnar på alla, Du är delaktig. 
- Vid våra aktiviteter är vi professionella och engagerade. 
- Vi har gemenskap och glädje, på och bredvid plan.

Nyhetsbrev maj Skirö AIK
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Inom Dam och Herr pågår lagbyggen inför säsongen
25/26. Som många av er redan vet så kommer några av
våra spelare att byta förening för att utveckla sig på
annat håll, vi önskar dem lycka till och självklart välkomna
tillbaka i framtiden. Det kommer fortlöpande information
på våra kanaler när det finns något att släppa. Vi ser med
spänning fram emot kommande säsong och vilka
möjligheter vi kommer skapa i våra olika lag.

Svensk Elitbandy ordnar en mängd möten för att diskutera säsongen som varit men
framför allt diskussioner om serieplanering för säsong 25/26. Det sker även ett antal
möten för att prata om framtiden, hur vi lyfter sporten, får mer publik både hemma i
Hydro Arena och vid de digitala sändningarna.

Anmälan till de olika serierna har öppnat och vi
håller på att anmäla våra lag. Planeringen för hur
Elitserien Dam ska spelas pågår och delar från vår
sportgrupp Dam har medverkat på möte via
Svenska Bandyförbundet.

Stefan Karlsson, som kommer hålla ihop föreningens marknadsfrågor var på Svensk
Elitbandys marknadsdagar och här fanns deltagare från de föreningar som spelar i
Elitserien, representanter från Svensk Elitbandy och Svenska Bandyförbundet samt
från Svensk Elitbandys styrelse.  

Familjefesten som vi i Skirö AIK ordnar tillsammans med Vetlanda BK planeras på
en övergripande nivå av Svensk Elitbandy. Vi föreningar får sedan i uppdrag att
ordna en trevlig dag med både herr- och dammatch samt attraktiva aktiviteter för
hela familjen, allt för att skapa ett bra evenemang som drar publik och ger intäkter
till oss som förening. 



Den 18 maj genomförde styrelsen ett strategiarbete
tillsammans med Ida Bäckström från RF SISU. I styrelsens
åtagande ingår det att lägga planer för framtiden och för oss
är det viktigt med föreningsdemokrati, därför önskar vi inspel
från alla er andra i föreningen. Vi tittade på visionen för Skirö
AIK samt identifierade uppgifter som behöver göras för att
kvalitetssäkra föreningens arbete och underlätta för oss alla
som har föreningsuppdrag. Detta kommer att ger bättre
förutsättningar för alla våra spelare i föreningen.

Vid ledaravslutningen genomförde vi ett grupparbete, därifrån
fick vi med oss vad som är bra och vad som kan utvecklas. Vi
vill gärna ha återkoppling från er som är föräldrar, så är du
förälder till en ungdomsspelare och har något att skicka med
till styrelsen, maila gärna till kansli@skiroaik.se. Vi har tidigare
genomfört en trygghetsenkät inom ungdomslagen och här
finns också bra underlag till styrelsens arbete.
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Fredagen den 16 maj representerade Stefan Karlsson oss på
Klubbchefsforum 2025, Svensk Elitbandys nya forum för personer som
har klubbchefsansvar. Denna gång diskuterades det organisation, sport,
ekonomi och utveckling. 

Fredag 13 juni är det Ordförandemöte med efterföljande Årsmöte för
Svensk Elitbandy och lördagen den 14 juni är det Årsmöte för Svenska
Bandyförbundet. Som Elitserieförening har vi rätt att närvara vid dessa
möten och deltagande sker av ordföranden i Skirö AIK.

Bild lånad från RF SISU

Om 50 medlemmar
prenumererar på en lott
varje månad så får Skirö
AIK 30 000:-/år
Vinner du på din lott så
vinner dessutom vi som
förening lika mycket!

En lott hos Joyna kostar 160 kr/månad, det är dragning
en ggr/vecka med chans att vinna 100 000 kr. Det är
ingen bindningstid. Alla lotter som säljs via vår
förening ger ett bra tillskott till kassan. Hjälp till och
marknadsför Joyna och bidra till föreningen ekonomi. 

QR-kod till Joyna - Skirö AIK

Bild lånad från Follkspel
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Innan vi går på is i september igen så ska vi också
delta med vår arbetskraft under Eksjö stadsfest,
29-30 augusti. Är du med och arbetar under
dessa dagar så får du gratis entré till festen!
Anmäl ditt intresse via mail till kansli@skiroaik.se

Planering och förberedelser pågår för fullt
inför Vetlandafesten som äger rum 30-31
maj. Evenemangsgruppen arbetar hårt
med detaljerna och alla sektioner har fått
arbetsuppgifter att hjälpa till med under
aktuell helg. Vi hoppas på ett kul och bra
arrangemang för vår förening där vi är
med och skapar stor glädje och möjlighet
till fest för många i vår stad. Hoppas att vi
ses på torget!

Skulle du vilja vara med och hjälpa
till på något sätt under helgen och
delta i gemenskapen så maila till
kansli@skiroaik.se

Traktorrace tillsammans med Farstorps IK sker den 20 september i Nye. Även här
deltar vi och det brukar vara bl a kiosk och grillning som vi är ansvariga för. Räkna med
att ansvarig för respektive lag/sektion hör av sig med information och önskan om att
just du deltar och hjälper till.

Som nämnt tidigare, vill du vara funktionär och bli en del av gemenskapen vid
våra evenemang och matcher, lägg ett mail till kansli@skiroaik.se 
Alla behövs och du är hjärtligt välkommen!

Skirö AIK vill och behöver utveckla oss inom vårt digitala område. Är du duktig
på webbutveckling och kan tänka dig att stötta vår förening med arbetstid? Vi
behöver dig - maila gärna stephane.fridh@skiroaik.se

Har du förslag på vad som ska vara med i Nyhetsbrevet så
hör av dig till Sanna eller Maria, vi tar tacksamt emot idéer!

Välkommen på årsmöte 3 juni kl 18.00 i Blågula Rummet. Anmäl dig senast 27 maj
för att delta. Skicka mail till kansli@skiroaik.se

Sanna 
sanna.sjoholm@skiroaik.se

Maria
maria.lund@skiroaik.se


